
PROTOKOLL
vid sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings 
styrelse på Stadion den 23/5/49.
Närvarande: S. Larson, K.-E. Nordlund, G. Rin
man, E. Extergren, B. Garpe och K. Liliequist.

§ 1. Ordf. Larson öppnade sammanträdet kl. 18.
§ 2. Protokoll från styrelsesammanträdet den 9/5 upplästes och sedan 

Rinman och Larson närmare preciserat de i § 11 upptagna prin
ciperna för inkomsterna, dessas fördelning på sektionerna etc. 
vilket närmare skulle specifieras i det förslag till PM för sek
tionernas arbetsordning, som Rinman och Duner skola utarbeta, 
justerades protokollet.

§ 3. Beslöts att föreningen skulle tilldela representationslagets 
spelare i fotboll var sitt DIF-standar.

§ 4. Godkändes fotbollssektionens anhållan att i enlighet med § 9 i 
sektionsstyrelsens protokoll från 19/5 begära tillstånd att få 
utbetala högre traktamente samt att få utdela presentkort 
å kr. 200:- till A-lagsspelarna.

§ 5. Godkändes fotbollssektionens i samma protokoll som ovan § lo 
framlagda kostnadsförslag för A-lagsspelarnas Dala-vistelse 
den 19-26 juni d.å. med kr. 3:500.

§ 6. Redogjorde sekreteraren för fotbollens tränarefråga och med
delade de aktiva spelarnas motstånd till att den föreslagne 
tränaren I. Wampetits engagerades. Då fotbollssektionen senare 
skulle redogöra för orsakerna härtill, diskuterade styrelsen 
frågan och beslöt att emot de aktiva inte driva igenom Wampe
tits engagemang.

§ 7. På brottningssektionens ansökan om anslag till kostnader för 
klubblokalen (bl.a. gasräkning) beviljades sektionen ett an
slag på kr. 4oo:- om/

§ 8. Meddelade Extergren att hans kontaktman i fråga byggnadstill
stånd för Hammarbybacken förklarat sig villig medverka i an
sökningsförfarandet, sedan DIF infordrat kostnadsförslag och 
andra vederbörliga handlingar.

§ 9. Redogjorde Rinman för olika offerter på föreningens klubbmär
ken

§ 10. Diskuterades tränarefrågan med A-lagets spelare och sektions
styrelsen, varvid konstaterades att inga förutsättningar nu
mera förelågo för att anställa Wampetits, vilken kunde betrak
tas sakna spelarnas förtroende. Sedan spelarna förklarat sig 
införstådda med att ett skifte på tränareposten kunde vara 
motiverat, beslöts att f.n. dock inte vidtaga någon föränd
ring.

§ 11. Liliequists förslag om att låta förlänga Pära Kaufeldts kon
trakt till årets slut, förkastades på förslag av ordföranden, 
vilkens förslag om förlängning av kontraktet på ett år fast
ställdes .

§ 12. Beslöts att diskutera med fotbollssektionen om lämplig dag 
för hållande av styrelsens fest för A-laget.

§ 13. Avslutades sammanträdet kl. 2o.3o, sedan nästa sammanträde 
fastställts till den 3o/5.


